
Een belang rijke vergadering 
Ellen de Bruin 

Op vrijdagavond 28 maart 2003 waren 20 leden aanwezig op de Algemene Ledenvergadering. Min
stens twee andere leden hadden ook willen komen; de één kwam een avond te vroeg, de ander viel 

op de bank in slaap. Van 16 leden werd een afmelding ontvangen. Ellen de Bruin zat de vergadering 
voor, Ricardo van Dijk notuleerde. 

De vergadering start met de mededelingen dat de cursus Vogels Inventariseren is gestart met 15 deel
nemers en dat Jan van Blanken vanaf dit jaar de fenologielijsten gaat verwerken. 

Het meest belangrijke agendapunt wordt gevormd door het voorstel tot onderzoek naar de hereniging 
van de Vogelwerkgroep Amsterdam met de KNNVafd. Amsterdam. Alle leden hebben dit voorstel ont
vangen bij de uitnodiging voor de jaarvergadering. De aanleiding tot dit voorstel wordt gevormd door 
het feit dat het huidige gebrek aan tijd en menskracht in het bestuur ervoor zorgen dat een aantal ta
ken blijft liggen. Teveel taken liggen bij één persoon, met name de secretaris. Ook ontbreekt nog steeds 
een voorzitter. Daarnaast heeft de KNNV afdeling Amsterdam de 1/\/vGA het verzoek gedaan om terug 
te keren bij de KNNV. 

Voorafgaande aan deze vergadering ontving het secretariaat een aantal schriftelijke reacties op het 
herenigingvoorstel. Via een rondvraag krijgt iedere aanwezige de mogelijkheid zijn/haar mening te ge
ven over het voorstel. Alhoewel de reacties wisselend zijn, komen een aantal argumenten vaak terug. 

Opvallend is het belang dat toegekend wordt aan het kwartaalblad De Gierzwaluw. Klaarblijkelijk is dit 
het bindende element van de vereniging. Bijna alles mag veranderen, als het blad maar blijft bestaan in 
zijn huidige vorm. Verder zijn onafhankelijkheid, cultuurverschil en eigen identiteit belangrijke items. 
Tijdens de discussie wordt regelmatig genoemd dat de bestuurlijke problemen niet opgelost worden 
door een hereniging met de KNNV: functies als voorzitter (coördinatie) en secretaris (ledenadministra
tie) blijven bestaan. Ook als werkgroep van de KNNV zijn er actieve leden nodig. 

Er wordt reeds samengewerkt met de KNNV Amsterdam. Het is de moeite waard te onderzoeken op 
we lke gebieden dat beter en/of meer kan. Natuurbescherming kan betere kansen krijgen door publica
ties in 'Natura', het landelijke blad van de KNNV. Verschillende meningen bestaan over het sterker 
staan t.a.v. natuur- en vogelbeschermingszaken. Enerzijds is de KNNV landelijk een bekende naam en 
kan zij zo voor meer invloed zorgen, anderzijds komt een protest van twee verenigingen sterker over 
dan van één. Maar dat betekent nog niet dat er niet samengewerkt kan worden op dit punt. Binnen de 
huidige organisaties kun je immers ook elkaars disciplines aanspreken. 

Uit zowel de mondelinge als schriftelijke reacties wordt duidelijk dat het merendeel van de leden niet 
vóór een hereniging met de KNNV Amsterdam is, en onderzoek daarnaar dus ook geen optie is. 
De voorkeur gaat uit naar een interne oplossing: binnen de 1/\/vGA aparte sub-werkgroepen formeren 
voor de verschillende activiteiten van de Vogelwerkgroep. Als voorbeeld worden de subgroepen 'excur
sies' en 'vogelbescherming' genoemd. Iedere sub-werkgroep heeft een coördinator. Voor de desbetref-
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fende onderwerpen kunnen deze aanspreekpunten direct benaderd worden, zonder dat het bestuur 
belast wordt. Een dergelijke structuur zal voor de leden meer duidelijkheid geven over de taakverdeling 
en activiteiten binnen de V\/-.JGA. 

Ter plekke wordt een onderzoekscommissie ingesteld. Deze gaat een nieuwe organisatiestructuur van 
de V\/-.JGA opzetten, welke ervoor zorgt dat de werkdruk van het bestuur afneemt. 
In deze commissie nemen Rob Baars, Edial Dekker, Ricardo van Dijk en Bette de Jonge plaats. 
Namens het bestuur neemt Hanna Hirsch deel aan deze commissie. 

De opdracht voor de onderzoekscommissie is drieledig en luidt: 
Het onderzoeken van een nieuwe organisatiestructuur van de V\/-.JGA; 
Het meedenken over de manieren waarop we een nieuwe voorzitter gaan zoeken; 
Het formuleren van de manier waarop en op welk gebied de V\/-.JGA met de KNNV Amsterdam wil 
samenwerken. 

Doordat alle aanwezigen creatief en kritisch meedachten, kon dit daadkrachtige besluit genomen wor
den. Hopelijk leidt het onderzoek, dat inmiddels is gestart, tot een levendige vereniging met veel actie
ve leden. Op de bank in slaap vallen is er niet meer bij! 

Naschrift: 
Ten tijde van het uitkomen van deze Gierzwaluw neemt Jip Lauwe Kooijmans als interim-voorzitter plaats in het 
bestuur. In de eerstvolgende ALV zal hij zich verkiesbaar stellen als voorzitter. Voor de excursies en kascommissie 
worden andere leden gezocht. 
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n juni 2003 verscheen de 'Gierzwaluwspecial' Broedvogels 
van het Oosterpark in de 20e eeuw. Jip Louwe Kooijmans be

schrijft hierin de ontwikkelingen op broedvogelgebied van het 
Oosterpark in de 20e eeuw, aan de hand van inventarisaties, 
soortenlijsten, dagboekaantekeningen van vogelaars en tal van 
artikelen die sinds 1895 over het park zijn verschenen. 

U kunt nu extra nummers van deze speciale uitgave bestellen. 
De oplage is beperkt dus wees er snel bij! 
De prijs is€ 10,00 incl. verzendkosten. Buitenland:€ 12,50. U 
ontvangt het blad na overmaking van het bedrag op giroreke
ningnummer 5395861 t.n.v. EAH. de Bruin te Amsterdam o.v.v. 
·oosterpark-special~ 
LET OP: bij overmaking vanaf bankrekening of via Girotel: 
vermeld duidelijk het adres!!! 
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